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مجمع فدراسیون فوتبال و سؤالات پرابهام فراوان

پاسخگو باشید و تردیدها را برطرف کنید

برگـــزاری مجمـــع عمومـــی فدراســـیون 
فوتبـــال در روز یکشـــنبه هفته گذشـــته و 
تصمیماتی که در این مجمع گرفته شـــد، 
همچنـــان ابهامات و تردیدهـــای زیادی را 
با خـــود به همراه داشـــته و دارد. از همان 
ابتدا، برگـــزاری مجمع به صـــورت برخط 
و نـــه به صـــورت حضـــوری، جنجال ســـاز 
و بـــا نقـــد رســـانه ها روبـــه رو شـــد. البته 

کـــه برگـــزاری مجامع بـــه صـــورت آنلاین 
در ســـال های اخیـــر در نقـــاط مختلـــف 
جهـــان رایـــج شـــده و موضـــوع عجیبی 
نیســـت اما بهتـــر بود فدراســـیون فوتبال 
در ایـــن مـــورد از قبـــل اطلاع رســـانی و 
شفاف ســـازی می کـــرد تـــا ابهامـــی پیش 
نیایـــد. مورد بعـــدی به صورت هـــای مالی 
ارائـــه شـــده در ایـــن مجمـــع برمی گـــردد 
که در مـــورد آنها نیز نقدهـــای زیادی وارد 
شـــده اســـت. در واقع در ایـــن مجمع به 
گزارش حســـابرس، صورت هـــای مالی و 
برنامـــه و بودجـــه فدراســـیون فوتبال در 
ســـال مالی گذشـــته و ســـال آینده اعلام 
نشـــد و تنها به اعـــلام آرای اعضای مجمع 
کـــه در روزهای گذشـــته اخذ شـــده بود، 

بســـنده شـــد. جداســـازی ســـازمان لیگ 
از فدراســـیون فوتبـــال و به تبـــع آن جدا 
کـــردن صورت های مالی ســـازمان لیگ از 
صورت هـــای مالی فدراســـیون فوتبال نیز 
کـــه موردی خـــارج از صورتجلســـه مجمع 
بود و به طـــور ناگهانـــی در مجمع مطرح 
و تصویب شـــد نیز مـــورد پرابهـــام دیگری 
اســـت کـــه ســـؤالات زیـــادی را در جامعه 
فوتبـــال و بیـــن آنهایـــی کـــه بـــا نگاهـــی 
موشـــکافانه تر مســـائل فوتبالـــی و بویژه 
مدیریتـــی را زیر نظـــر دارند، ایجـــاد کرده 

. ست ا
در کنار همه اینها افشـــای نامه ای از علی 
فلاحتی رئیس کمیته بدوی انتخابات در 
مـــورد ایرادهایی که به معرفـــی و انتصاب 

اعضای کمیته های اتنخاباتی فدراســـیون 
فوتبـــال وارد اســـت، شـــائبه ها در ایـــن 
مـــورد را بیشـــتر کـــرده اســـت. ایـــن مورد 
آخـــر ذهن هـــا را بـــه ســـمت مهندســـی 
اتنخابات فدراســـیون فوتبـــال می برد که 
قـــرار اســـت یازدهـــم اســـفندماه همین 
امســـال برگـــزار شـــود. انتصـــاب اعضای 
کمیته هـــای انتخاباتی باید با حساســـیت 
فـــراوان و بـــا طـــی شـــدن کامـــل مراحل 
قانونـــی آن انجام شـــود که ظاهـــراً در این 
مورد فدراســـیون فوتبال به مـــوارد قانونی 
مثـــل زمـــان معرفی اعضـــا جهـــت تأیید 

صلاحیت توجهی نداشـــته اســـت.
همـــه این ابهامـــات نیاز به شفاف ســـازی 
فوتبـــال  فدراســـیون  مدیریـــت  دارد. 

نمی توانـــد و نبایـــد در مـــواردی کلان کـــه 
حکـــم تصمیم ســـازی برای آینـــده فوتبال 
ایـــران را دارد پشـــت درهـــای بســـته و به 
صـــورت رازآلود و پرابهـــام تصمیمات خود 
را بگیـــرد و فقط نتیجـــه آن را اعلام کند.

پاســـخگو بـــودن و شفاف ســـازی وظیفه 
همـــه فدراســـیون های ورزشـــی اســـت 
کـــه حکـــم ســـازمان های مهم بـــا جامعه 
مخاطبان گســـترده را دارنـــد و البته که در 
این زمینه مخاطبان فوتبال گســـترده تر از 

ســـایر رشـــته های ورزشـــی هستند.
فدراســـیون فوتبـــال باید ایـــن ابهامات را 
با انتشـــار بیانیـــه ای مفصل یا بـــا برگزاری 
یـــک نشســـت خبـــری کـــه در آن رئیس، 
دبیـــر کل یـــا ســـخنگویی از فدراســـیون 
حضـــور می یابنـــد، پاســـخگوی شـــبهات 
باشـــد و شفاف ســـازی کند تا در آســـتانه 
انتخابات، فضا به ســـمت تردیـــد و ابهام 
در مورد ناپاک بودن انتخابات فدراسیون 

فوتبـــال نرود.

 در جدیدتریـــن ارزش گـــذاری قیمـــت 
بازیکنـــان فوتبـــال جهـــان که چهـــار روز 
قبـــل از ســـوی وبســـایت ترنســـفرمارکت 
انجام شـــده، ارزش مهدی طارمی ســـتاره 
تیم ملـــی فوتبـــال کشـــورمان و باشـــگاه 
اینتر ایتالیـــا ۸ میلیون یورو اعلام شـــده 
کـــه پایین ترین میـــزان ارزش این بازیکن 
از ســـال ۲۰۲۰ و بازی در ریـــوآوه  پرتغال به 
این سمت محســـوب می شود. طارمی که 
در سال ۲۰۲۲ بیشترین ارزش دوران بازی 
خود را با ۲۰ میلیون یـــورو در زمان حضور 
در ترکیب پورتو تجربه کـــرده، از آن زمان 
تاکنون در ســـیری نزولـــی از این حیث به 

ســـر می برد و حالا در بین بازیکنان اینتر، 
پانزدهمیـــن بازیکـــن ارزشـــمند این تیم 
محســـوب می شـــود و از دیدگاه این پایگاه 
آماری، صد و شـــصتمین بازیکن ارزشمند 
ســـری آ ایتالیـــا اســـت. البتـــه طارمـــی، 
همچنـــان بـــا اختـــلاف کمی نســـبت به 
سردار آزمون، ارزشمندترین بازیکن حال 
حاضـــر فوتبال ایران محســـوب می شـــود 
امـــا افـــت رونـــد قیمـــت وی، موضوعـــی 
نگران کننـــده بـــرای این ســـتاره و فوتبال 

ایران اســـت.
 ســـایت ترنســـفرمارکت در خصوص این 
کاهـــش قیمـــت گـــزارش می دهـــد کـــه 
طارمـــی در 16 هفتـــه ســـری  آ تنهـــا ۲3۲ 
دقیقـــه بـــرای اینتـــر بـــه میـــدان رفتـــه تا 
مجموعـــاً، کمتر از 3 بازی بـــرای نراتزوری 
بـــازی کند. البتـــه در خصـــوص افزایش و 

کاهـــش قیمـــت بازیکنان در ایـــن پایگاه، 
باید بـــه یک نکته مهم توجه داشـــت؛ آن 
هم اینکه ترنســـفرمارکت، اهمیت زیادی 
به شرایط ســـنی بازیکنان می دهد و حتی 
بزرگ تریـــن ســـتارگان جهـــان نیـــز پس 
از 3۰ ســـالگی، بـــا کاهش قیمـــت مواجه 
می شـــوند و در ســـمت مقابـــل بازیکنان 
جـــوان، حتـــی اگـــر عملکـــرد خوبی هم 
نداشـــته باشـــند می تواننـــد بـــا افزایـــش 
قیمـــت مواجه شـــوند. طارمـــی در زمانی 
که شـــمع تولد 3۰ ســـالگی خـــود را فوت 
کرد، از نگاه این وبســـایت 1۸ میلیون یورو 
ارزش داشـــت اما با رســـیدن به چهارمین 
دهه زندگی، شـــیب تنـــد کاهش قیمت او 
بـــدون توجه به عملکرد او در لیگ پرتغال 
آغاز شـــد تا ارزش او در 31 ســـالگی، به 1۲ 
میلیون یورو برســـد. با وجود تمجیدهای 

ســـیمونه اینزاگی ســـرمربی تیم و اعتماد 
مدیران باشـــگاه اینتر به مهـــدی طارمی، 
جو مســـمومی در خصوص شرایط ستاره 
ایرانـــی در اینتر وجـــود دارد و این موضوع 
ممکن اســـت شـــرایط خـــروج زودهنگام 
او از اینتـــر را تســـهیل کنـــد. شـــاید اگـــر 
طارمـــی در روزهـــای دوران اوج خود بین 
ســـال های ۲۰۲۰ تا ۲۰۲۲ پورتو را به مقصد 
یکـــی از تیم های بزرگ فوتبـــال اروپا ترک 
می کـــرد، این شـــرایط بـــرای او بـــه وجود 
نمی آمـــد و او می توانســـت راحت تر خود 
را با شـــرایط حضور در یک لیگ و باشگاه 
دشـــوارتر وفق دهد. بـــا این حـــال، هنوز 
ســـرمربی تیـــم و مدیـــران بـــه عملکـــرد 
طارمی اعتمـــاد کامل دارند و ســـتاره تیم 
ملی کشورمان، باید از این اعتماد نهایت 

اســـتفاده را ببرد.

افت قیمت طارمی 
در ترنسفرمارکت 

حاشیه ساز شد

همه چیز 
علیه شاهزاده 

خاموش

مشخص شدن زمان انتخابات 
فدراسیون فوتبال

اطلاعیه ســـی و دومین مجمع عمومی )انتخاباتی( 
فدراســـیون فوتبـــال ایران از ســـوی این نهـــاد صادر 
شـــد و با گزارش ســـایت رســـمی فدراســـیون، پیرو 
مصوبـــه هیـــأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال مورخ 
یازدهـــم آذرمـــاه 14۰3، مقـــرر شـــد ســـی و دومین 
مجمـــع عمومی )انتخاباتی( فدراســـیون فوتبال روز 

شـــنبه 11 اســـفند ماه 14۰3 برگزار شـــود.
بـــر همیـــن اســـاس مطابـــق مـــاده ۲7 اساســـنامه 
فدراســـیون فوتبـــال، دبیرخانـــه ســـی و دومیـــن 
مجمـــع عمومی)انتخاباتـــی( فدراســـیون، اطـــلاع 
رســـانی لازم بـــه اعضای مجمـــع را در موعـــد قانونی 

مقـــرر انجـــام داد.

برنامه ساحلی بازان در قهرمانی آسیا

یازدهمین دوره مســـابقات قهرمانی فوتبال ســـاحلی 
آســـیا از 3۰ اســـفند 14۰3 تا 1۰ فروردین 14۰4 در ساحل 
 )Pattaya Jomtien Beach( جُمتین شـــهر پاتایـــا
تایلنـــد برگزار خواهد شـــد. تیم ملی فوتبال ســـاحلی 
ایـــران در ایـــن تورنمنـــت بـــا توجـــه بـــه قرعه کشـــی 
صـــورت گرفته در روز پنجشـــنبه، با تیم هـــای امارات، 
افغانســـتان و اندونزی همگروه شـــد. کنفدراســـیون 
فوتبال آســـیا برنامـــه کامل مرحله گروهی مســـابقات 
قهرمانی آســـیا را اعلام کـــرد و برنامـــه بازی های ایران 
با اندونزی، افغانســـتان و امارات به این شـــرح است:
دیدار شـــماره ۵: ایران و اندونزی، یک فروردین 14۰4، 

ســـاعت 1۵:3۰ به وقت محلی
دیدار شماره 14: ایران و افغانستان، 3 فروردین 14۰4، 

ساعت 1۸:3۰ به وقت محلی
دیدار شـــماره ۲1: ایـــران و امـــارات، ۵ فروردین 14۰4، 

ســـاعت 1۸:3۰ بـــه وقت محلی

توقف مس و پیروزی ارزشمند گچسارانی ها

 امروز؛ دوئل خودروسازان 
در اوج حساسیت

هفتـــه پانزدهم رقابت های لیگ دســـته اول فوتبال، 
دیروز شـــنبه یک دی بـــا برگزاری دو دیـــدار پیگیری 
شـــد و تیـــم نفـــت و گاز گچســـاران موفـــق شـــد بـــا 
نتیجه ۲ بر صفر از ســـد شـــهرداری آســـتارا عبور کند 
و جـــدال تیم هـــای مس کرمـــان و آریو اسلامشـــهر 
بـــا نتیجه تســـاوی بدون گل بـــه پایان رســـید. نفت 
و گاز گچســـاران بـــا این بـــرد بـــه رده دوازدهم صعود 
کرد و شـــهرداری آســـتارا همچنـــان با پنـــج امتیاز در 
قعـــر جـــدول قـــرار دارد. تیم هـــای آریو اسلامشـــهر 
و مـــس کرمان نیـــز به ترتیـــب در رده های ششـــم و 

نهم قـــرار دارند.
در جـــدول رده بندی این رقابت ها تیم فجرسپاســـی 
با 33 امتیاز صدرنشـــین اســـت، ســـایپا با 3۰ امتیاز 
در رده دوم قـــرار دارد، صنعـــت نفـــت آبـــادان با ۲۹ 
امتیاز ســـوم اســـت و پیکان هم با ۲6 امتیـــاز در رده 

چهارم قـــرار دارد.
در مهم ترین دیدار این هفته هم امروز یکشـــنبه دوم 
دی از ســـاعت 1۵ تیم سایپا میزبان پیکان خواهد بود 
و نتیجه ایـــن دیدار نقش مهمـــی در تعیین معادلات 

بالای جدول لیگ یک کشـــور خواهد داشت.

 بلاتکلیفی در فوتبال تهران
همه منتظر تأیید یک لیسانس!

دوره فعلی هیأت رئیســـه هیأت فوتبال استان تهران 
روز چهار اســـفند 14۰3 بـــه اتمام می رســـد. برهمین 
اســـاس میرشـــاد ماجدی که 1۸ مهـــر 14۰۲ به عنوان 
رئیس این هیأت جانشـــین حبیب الله شـــیرازی شد 

نیـــز دوره اش در این ســـمت به پایان می رســـد.
 فدراســـیون فوتبال تأکید بر برگـــزاری انتخابات این 
هیـــأت در همین تاریـــخ دارد و طبق قانـــون باید این 
انتخابـــات قبـــل از انتخابات 11 اســـفند فدراســـیون 
فوتبـــال برگـــزار شـــود. تاکنـــون تکلیف دبیـــر هیأت 
فوتبـــال کـــه دبیـــر مجمـــع انتخاباتی هیـــأت فوتبال 
پایتخت نیز محســـوب می شود مشخص نیست. رضا 
عابدینی در تاریـــخ ۹ مهر با حکم ماجـــدی به عنوان 
سرپرســـت دبیری هیأت تهران معرفی شد اما پس از 
ماجراهای مربوط به مدرک تحصیلی و تأیید نشـــدن 
صلاحیـــت او، رئیس هیـــأت در تاریـــخ 14آذر مدعی 
شـــد عابدینی مشـــاورش اســـت! درحالی کـــه فرایند 
انتخاباتی هیـــأت تهران طبق قانون باید از ۲ ماه قبل 
از انتخابات)4 دی( آغاز شـــود اما همچنان مسئولان 
این هیـــأت به صـــورت واضـــح تأیید مجـــوز عابدینی 

بـــرای فعالیت به عنـــوان دبیر را اعـــلام نکرده اند.
 از طرفـــی طهمورث حیـــدری گفت: قول داده شـــده 
تا امروز)۲ دی( وضعیت دبیر هیأت مشـــخص شـــود. 
همانگونـــه کـــه مجمـــع انتخاباتی فدراســـیون بدون 
تأخیر انجام خواهد شـــد، امیدواریم هرچه ســـریع تر 
بـــا معرفی رســـمی و قطعی دبیر هیـــأت فوتبال تهران 
بـــه عنـــوان زیرمجموعه فدراســـیون فوتبال شـــاهد 
برگزاری انتخابات این اســـتان در زمان مقرر باشـــیم 

تا شـــبهات از بین برود. 
یکـــی از دلایـــل تأییـــد نشـــدن عابدینی برای ســـمت 
دبیری هیأت، ارائه نشـــدن مدرک لیســـانس اســـت 
امـــا خـــود او در اظهارنظـــری عجیـــب مدعی شـــد در 
اساســـنامه آمده دبیر باید کارشناســـی داشـــته باشد 

نه لیســـانس!

محرومیت بیرون خانه تماشاگران استقلال؛ عجیب نیست؟!

عقب نشینی برای لاپوشانی گاف بزرگ
 اعتراض غیررسمی استقلال به تعویض آلومینیوم

6 بیرون 5 هم بیرون!

 در حالی که خبری در سایت فدراسیون 
فوتبـــال با ایـــن مضمون که اســـتقلال از 
حضور هوادارانش در بـــازی بعد محروم 
شـــد منتشـــر و ایـــن موضـــوع ناراحتـــی 
شـــدید آبی هـــا را به دنبـــال داشـــت اما 
ســـایت فدراســـیون فوتبـــال بـــا انتشـــار 
مصاحبه ای از حســـن زاده، رئیس کمیته 
انضباطی این محرومیت را شـــامل بازی 

با چادرملو دانســـت. 
گفـــت:  حســـن زاده  راســـتا  درهمیـــن 
»بـــا توجـــه بـــه رأی صادر شـــده توســـط 
ایـــن کمیتـــه دربـــاره تخلفـــات رخ داده 
توسط هواداران تیم اســـتقلال در هفته 
یازدهـــم ایـــن ذهنیـــت بـــه وجـــود آمـــد 
کـــه اســـتقلالی ها از حضـــور در بـــازی با 
ســـپاهان محـــروم هســـتند امـــا بـــر این 
اساس تماشـــاگران تیم اســـتقلال فقط 
مقابـــل تیم چادرملـــو حضـــور نخواهند 
داشـــت. لازم اســـت به طور رسمی اعلام 
کنم دیدار اســـتقلال و سپاهان با حضور 
تماشاگران هر دو تیم و در ورزشگاه آزادی 
برگزار خواهد شـــد و مشکلی از این بابت 
وجود نـــدارد.« ایـــن واکنـــش درحالی از 
قول رئیس کمیته انضباطی فدراســـیون 

فوتبال منتشـــر شـــد که در لحظه انتشار 
خبر از ســـوی رســـانه رســـمی فدراسیون 
فوتبـــال اعـــلام شـــد اســـتقلال از حضور 
تماشـــاگران خـــود در بازی بعـــد محروم 
اســـت. درســـت اســـت که فدراســـیون 
فوتبـــال در اعـــلام این خبر نـــام دیداری 
کـــه اســـتقلال از تماشـــاگرانش محروم 
اســـت را اعـــلام نکـــرد امـــا طبـــق عرف 
تیم هـــا وقتـــی بـــا چنیـــن محرومیتی از 
ســـوی کمیته انضباطی مواجه می شوند 
ناخودآگاه نگاه ها به ســـمت بازی خانگی 
مـــی رود امـــا بـــرای اولیـــن بـــار در طول 
تاریخ فوتبـــال ایران تصمیم گرفته شـــد 
باشـــگاه اســـتقلال از حضور تماشاگران 

خـــود در بـــازی بیـــرون خانـــه محـــروم 
شـــود که چنیـــن تصمیمـــی حیرت انگیز 
و شـــگفت آور اســـت و نشـــان از تغییـــر 
مواضع تند فدراســـیون فوتبال در مقابل 
هـــواداران ناراضی اســـتقلال دارد. اینکه 
مهدی تـــاج، رئیـــس فعلی فدراســـیون 
فوتبـــال تـــا این انـــدازه نســـبت بـــه رأی 
اولیه عقب نشـــینی کرده و از خود نرمش 
نشـــان داده بیانگـــر تصمیـــم اشـــتباهی 
اســـت کـــه از همـــان ابتـــدا درخصوص 
محرومیت تماشاگران اتخاذ شده است 
و روشـــن نیست چرا فدراســـیون فوتبال 
ابتـــدا چنین تصمیمـــی را گرفت و بعد به 
ســـرعت تصمیم دیگری را اعمـــال کرد.

در جریان بازی اســـتقلال و آلومینیوم 
تعویـــض  هنـــگام  ی  صحنـــه ا ک  ا ر ا
بازیکنـــان تیـــم میزبـــان رخ داد کـــه 
موجـــب اعتراض اســـتقلالی ها شـــد. 
ایـــن ماجـــرا حتـــی واکنـــش ایمـــان 
عالمـــی را نیز درپی داشـــت. او گفت: 
»در یک صحنه در دقیقـــه 73 اتفاقی 
افتاد و تعویضی انجام شـــد. شـــماره 6 
از زمین بیرون آمد و شـــماره ۵ از روی 
خط رد و وارد زمین شـــد ولی توســـط 
ســـرمربی رقیب تعویـــض تغییر کرد و 
شـــماره ۲ مجدداً وارد زمین شد.« این 
اعتراض باعث شـــد تا ایران ورزشی از 
داود رفعتی، یکی از کارشناسان داوری 
فوتبـــال ایـــران پیرامـــون ایـــن ماجرا 
ســـؤال کند کـــه رفعتـــی در پاســـخ به 
ایران ورزشـــی گفت: »تعویض به طور 
کامل شـــکل نگرفته اســـت و مشکلی 
از ایـــن بابـــت وجـــود نـــدارد. صحنه  
را دیـــدم و قانـــون زیرپـــا نرفتـــه چون 
تعویض بـــه طـــور کامل انجام نشـــد. 
هر دو بازیکن بیـــرون بودند و بازیکن 
شـــماره ۵ داخل نشـــده بود به همین 
دلیل تعویض شـــکل نگرفت.« حیدر 

ســـلیمانی نیـــز دربـــاره ایـــن تعویـــض 
گفـــت: »به طـــور کلی فراینـــد تعویض 
به این شـــکل اســـت کـــه ابتـــدا کارت 
تعویض توســـط سرپرســـت تیم ارائه 
می شـــود، تابلو بـــالا می رود و شـــماره 
بازیکنـــان تعویضی را نشـــان می دهد. 
تـــا اینجا هم امـــکان پشـــیمانی وجود 
دارد امـــا زمانی که بازیکـــن مورد نظر از 
خـــط طولی به طـــور کامل عبـــور کند 
و بازیکن جانشـــین وارد زمین شـــود، 
تعویض انجام شـــده اســـت. حتی اگر 
یـــک پـــای بازیکـــن داخـــل زمین هم 
روی خط باشـــد، امکان لغـــو تعویض 
وجـــود دارد ولـــی در صـــورت عبـــور از 

خـــط طولـــی و وارد شـــدن بازیکـــن 
جانشـــین، فراینـــد تعویـــض قطعـــی 
اســـت. طبـــق ویدیو لحظـــه تعویض، 
شـــماره ۵ آلومینیوم وارد زمین نشده 
بنابرایـــن فراینـــد تعویض بـــه صورت 
کامـــل انجـــام نشـــده اســـت. ضمنـــاً 
چون خروج شـــماره 6 با دســـتور داور 
بوده مشـــکلی از نظـــر قانونـــی ندارد، 
بنابرایـــن اخطـــار هـــم نیاز نیســـت.« 
بـــا توجه بـــه ایـــن اظهـــارات بـــه نظر 
می رســـد باشگاه اســـتقلال پیگیر این 
ماجـــرا نباشـــد کما اینکـــه اعتراض ها 
بعـــد از بـــازی بـــا آلومینیوم به شـــکل 
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رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال روز گذشـــته در 
گفت و گـــوی اختصاصـــی بـــا خبرگـــزاری ایرنـــا 
اعـــلام کـــرد هنـــوز مشـــکل میزبانـــی تیم هـــای 
ایرانـــی در مســـابقات لیگ نخبگان آســـیا و لیگ 
قهرمانـــان دو برطرف نشـــده اســـت. مهدی تاج 
در ایـــن گفت و گـــوی کوتـــاه اعلام کرده اســـت: 
هنـــوز موضـــوع میزبانـــی کامـــل حل نشـــده اما 
میزبانـــی تیم های ما در لیگ نخبگان در مســـیر 
حل شـــدن اســـت. ۲ تیم بزرگ ما شانس صعود 
دارنـــد و یـــک تیم حتی شـــانس بیشـــتری دارد.

وی بـــا تأکیـــد بر اینکه صعـــود دو نماینـــده ایران 
در لیـــگ نخبگان به ســـود فوتبال ایـــران خواهد 
بود، اظهار داشـــت: امیدوارم هر۲ نماینده ما به 
مرحلـــه بعد صعود کننـــد و این به ســـود فوتبال 

ایران است.
مهدی تاج در شـــرایطی چنین مطلبی را عنوان 
کرده که روزنامه ایران ورزشـــی در شماره بیست 
و چهـــارم آذرمـــاه از ایـــن موضوع خبـــر داده و با 
اشـــاره به اتمـــام پروژه بازســـازی ورزشـــگاه بزرگ 

آزادی مطلبـــی را با تیتر: »آزادی رســـید، میزبانی 
نه!« به جزئیات این موضوع به شـــکل مبســـوط 
پرداختـــه بـــود امـــا در کمـــال نابـــاوری رئیـــس 
فدراســـیون فوتبال شـــش روز بعد از انتشار این 
گزارش از حل نشـــدن مشـــکل میزبانی تیم های 
ایرانـــی خبر داده تا مشـــخص شـــود مهـــدی تاج 
همانند قبـــل در پـــروژه دفاع از حقـــوق فوتبال 
ایـــران نـــاکام مانـــده و حـــالا بـــه جـــای پذیرش 
ناتوانی خـــود در ایـــن فرایند، با مانـــور تبلیغاتی 
روی یـــک خبـــر ســـوخته تـــلاش می کنـــد تـــا از 

تیـــررس منتقدان خارج شـــود.
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال خـــود بهتـــر از هر 
کســـی می داند بر خـــلاف ژســـت های امروزش، 
او کمتریـــن تأثیـــر را در رونـــد تصمیم گیری های 
کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا دارد امـــا بـــا وجود 
ایـــن مهدی تـــاج به شـــکلی وانمـــود می کند که 
انگار قرار اســـت با رایزنی های او، کنفدراســـیون 
فوتبال آســـیا تصمیم خـــود در رابطه بـــا میزبانی 
را برگرداند در حالی که شـــرایط و شواهد بیانگر 
ایـــن واقعیت اســـت کـــه هیـــچ تغییـــری در کار 
نیســـت و همچنان باشـــگاه های ایرانی بایســـتی 
در کشـــور ثالـــث به میـــدان برونـــد تـــا از امتیاز 

میزبانی محروم شـــوند.
مهـــدی تـــاج در مصاحبه خود با ایرنا به شـــانس 
نماینـــدگان ایران بـــرای صعود بـــه مرحله بعدی 
لیـــگ نخبگان اشـــاره می کنـــد تا به ایـــن ترتیب 

 فدراسیون چه کمکی به نمایندگان ایران در آسیا کرد؟

فرار از واقعیت به سبک تاج

خـــود را در صعـــود احتمالـــی اســـتقلال و 
پرســـپولیس ســـهیم کند اما ســـؤال کلیدی 
اینجاســـت کـــه مهـــدی تـــاج تاکنـــون برای 
موفقیـــت اســـتقلال و پرســـپولیس و حتـــی 
تراکتور و ســـپاهان چه قدم مؤثری برداشـــته 

اســـت تا آنها در آســـیا موفق باشـــند؟!
آرزوی موفقیـــت مهـــدی تـــاج در ایـــن مقطع 
بـــرای نمایندگان ایران در آســـیا صرفـــاً کاربرد 
تبلیغاتی برای او دارد تـــا در انتخابات پیش رو 
بـــدون کمترین هزینه بتوانـــد از این اتفاق به 

عنوان ابـــزار تبلیغاتی منتفع شـــود، در حالی 
کـــه بـــا آنالیـــز رفتارهـــای رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال در ماه هـــای اخیـــر می تـــوان بـــه این 
جمع بنـــدی رســـید کـــه فدراســـیون فوتبـــال 
در مســـیر موفقیـــت باشـــگاه های ایرانی ســـر 
ســـوزنی تأثیر نداشته است و همه چیز در حد 
آرزوی موفقیـــت، امیدواری یا اظهار تأســـف و 

رفتارهای پوپولیســـتی تمام شـــده اســـت.
بـــه نظـــر می آید سیاســـت فعلی فدراســـیون 
فوتبال روی رفتارهای عامه پســـند و تبلیغاتی 

متمرکـــز شـــده تـــا در روزهـــای منتهـــی بـــه 
انتخابـــات رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال بـــا 
کمتریـــن چالـــش ممکـــن مواجـــه شـــود به 
همیـــن دلیـــل ســـناریوی تبلیغاتـــی و مانـــور 
روی اخبار ســـوخته در دســـتور کار مدیریت 
فدراســـیون فوتبال قرار گرفتـــه در حالی که 
افکارعمومـــی بـــا در نظر گرفتـــن حقیقت به 
خوبـــی متوجه این واقعیت شـــده اند و دیگر 
به راحتـــی اســـیر کمپین هـــای تبلیغاتی تاج 

نخواهند شـــد.

آرزوی آرزوی 
موفقیت موفقیت 

مهدی تاج مهدی تاج 
در این در این 

مقطع برای مقطع برای 
نمایندگان نمایندگان 

ایران در آسیا ایران در آسیا 
صرفاً کاربرد صرفاً کاربرد 

تبلیغاتی تبلیغاتی 
برای او داردبرای او دارد
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